



Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: October 17, 2025
Ref: IHC/SBS-LB/438/2025

التاريخ: 17 أكتوبر 2025
المرجع: IHC/SBS-LB/438/2025

**Sub: Disclosure on Acquisition of a Majority Stake in
First Women Bank Limited (FWBL) – Pakistan**

**الموضوع: إفصاح عن الاستحواذ على حصة الأغلبية في
فيرست وومن بنك ليمتد - باكستان**

After greetings,

تحية طيبة وبعد،

We write to inform you that International Holding Company PJSC has announced the acquisition of a majority stake in **First Women Bank Limited (FWBL)**, based in Karachi, Pakistan (the Transaction).

نحنيطكم علماً بأن الشركة العالمية القابضة ش.م.ع، قد استحوذت على حصة الأغلبية في بنك "فيرست وومن بنك ليمتد"، والذي يقع مقره الرئيسي في مدينة كراتشي، في باكستان (الصفقة).

The Transaction is subject to regulatory approvals, and further details will be disclosed following completion of the necessary approvals.

الصفقة تخضع للموافقات التنظيمية اللازمة، وسيتم الإعلان عن مزيد من التفاصيل بعد إستكمال كافة الاجراءات المطلوبة للحصول على الموافقات.

About FWBL

Established in 1989, FWBL operates as a full-fledged commercial bank with a nationwide presence of 42 branches, offering a comprehensive range of retail, SME, and corporate banking services. It is the only bank in Pakistan that has a mandate to cater to the financial and business needs of women and provide them with easy access to credit for enterprise development.

نبذة عن "فيرست وومن بنك ليمتد"
تأسس بنك "فيرست وومن بنك ليمتد" عام 1989، وهو بنك تجاري متكامل يتميز بحضور محلي قوي، حيث يعمل من خلال شبكة تضم 42 فرعاً في مختلف أنحاء البلاد. يُقدّم البنك مجموعة واسعة من الخدمات المصرفية للأفراد، والشركات الصغيرة والمتوسطة، وكذلك الشركات الكبرى. كما يُعد البنك الوحيد في باكستان الذي يركز على تلبية الاحتياجات المالية والتجارية للمرأة، ويعمل على تسهيل وصولهن إلى التمويل اللازم لدعم مشاريعهن وتطويرهن.



Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،


Syed Basar Shueb – Managing Director


Copy to: Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi, UAE

نسخة الى: السادة/ هيئة الاوراق المالية والسلع
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة